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Interpelacje

l- Mieszkaricy Michelina zrryracaj4 uwagg na wyboje w ulicy Paprociej na
odcinku migdzy ulicami Trawiast4 a Micheliriskq.

2. Mieszkaricy ulicy Kukutczej dopominaj4 sig utwardnienia ich drogi, tak jak

^ innych ulic na osiedlu Michelin.
( 3.)tProszg o inform acjg, czy prezydent Miasta w ramach swoich dotychczasowych

luprawn ieri zwolnil z p*acenia podatku od n ieruchomoici przedsigbiorc6w
pasz:go Miasta? Jesli tak, to proszg o podanie narw firm, kt6re zostaly

-jZlpf 
gigqgaei-{aqr$yytyp-rpl<u,kubrdurzowyrrr:

4. Dlaczego Miasto Wloclawek nie potrafi poprawni e zloiryt, do wojewody
kujawsko-pomorskiego wniosku o pozwolenie na budowg dotycz4cego
koniecznego remontu i przebudowy jezdni na przeprawie drogowej prt u
wloclawsk4 zaporg. Kolejne wnioski sktadane przezprezydenta pozostaj 4bez
rozpoznania, bo nie spelniajq wymaganych kryteri6w. Czy Miasto stai tru to,
by * kolejnym roku nie wykorrystat dotacji rz4dowej, blisko 4 mln zl na to
zadanie. Czy w lJrzgdzie Miasta nie ma juz kompetentnej osoby potrafiqcej
prawidlowo zlozyc wniosek wraz ze stosownymi dokumintami. 'iu t<arygoOna
sytuacja moze skutkowa6 zamknigciem przeprawy drogowej i narazeniem
budzetu Miasta na niepowetowane straty.

5. Kierowcy narzekajq na wyboje w jezdni p6lnocnej ul. Wroniej na odcinku od
ul. Okrzei do ronda przy Tesco.

Z powaZaniem

Janusz Dgbczyrtski


